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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP2
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2022-12-05
Tid: 17:35 - 23:00

Plats: HA1

§1 Mötets öppnande – 17:35
Jacob Bengtsson, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:35.

§2 Val av mötets ordförande – 17:35
Jacob Thorselius Pedersen väljs in till mötets ordförande.

§3 Val av mötets sekreterare – 17:37
Hanna Adenholm, sekreterare i styrIT, väljs in till mötets sekreterare.

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:38
Angelica Hörngren och Karl Kjellmer väljs in till mötets rösträknare tillika justerare.

§5 Närvarande 17:39
• it22: 30
• it21: 24
• it20: 20
• it19: 3
• it18: 3
• it17: 2
• it16: 1
• Master: 0
• Övriga: 2
• Totalt: 85

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:44
Hanna Adenholm informerar mötet om att mötet utlystes den 18 november, vilket i enlighet med
stadga är minst 10 läsdagar innan mötet.
Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst.

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:45
Hanna Adenholm går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade inval till TrädgårdsmästerIT, Revisorer och Kandidatmiddagsgruppen.
• Vi röstade igenom följande propositioner:

– Proposition gällande profilering
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– Proposition gällande alumni- och jubileumsmiddagar
– Proposition gällande arbetsmat och teambuilding

• Vi röstade igenom följande motioner:
– Motion om att omstrukturera snITs poster - andra läsningen
– Motion om att öka antalet ledamöter i Valberedningen
– Motion om uppdatering av lokalpolicy
– Motion om att utöka antalet ledamöter i trädgårdsmästerIT

• Revision av ekonomi och ansvarsbefrielser gicks igenom.

Mötet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§8 Fastställande av mötets dagordning – 17:46
• styrIT föreslår följande ändringar av dagordningen:

– Ändra ordningen på invalen till
∗ sexIT
∗ P.R.I.T.
∗ NollKIT

– Ta bort punkten Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser.
• Mötet går till diskussion.

– Har vi någon aning om hur många som söker saker i andrahand och förstahand?
– Valberedningen kan inte uttrycka sig om detta.
– Varför ändra ordningen?
– NollKIT har en vakant post
– Kan bara utrycka att som Asp var det högst söktryck till NollKIT.

• Mötet beslutar att godkänna styrITs ändringar.

Mötet fastställer dagordningen med samtliga ändringarna.

§9 Adjungeringar – 17:51
Föreligger ej.

§10 Meddelanden – 17:52
(a) Programledningen - Staffan Björk

• Staffan meddelar att han nu är programansvarig på riktigt och inte längre tillförordnad.
De vill fortsätta med det bra samarbetet de har med sektionen men också införa ett
nytt programråd. Vi ska inte förvänta oss några större förändringar. Staffan presenterar
resultatet för helgens gamejam.

(b) Kårledningen - Oskar Ekberg
• Oskar berättar att de kommer att rekrytera till en ny kårledning snart. Det kommer vara

tre arrangemang varav första är en inspirationsföreläsning.
• Kåren vill också påminna om att man kan teknologäska från kåren för att finansiera

diverse projekt. Mer information finns på kårens hemsida.
• Det pågar just nu rekrytering av en ny rektor. Har man frågor kan man kontakta kårens

ordförande eller kolla på kårens hemsida.
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• Kårappen har kommit igång och man kan nu lägga in sektionsspecifika event.
(c) FuM - Amanda ”Bassi” Dehlén

• Bassi informerar om att alla kårmedlemmar är välkomna att gå på FuM-möten, vill man
ändra något av vad kåren gör har man också rätt att lägga motioner.

• Det har också skapats en arbetsgrupp vars mål är att öka sökandet för FuM.
• Kåren har en företagsgrupp, FuM har ändrat direktiven för att kårens företag ska bidra

mer till kår och sektionsverksamheter.
• Nästa möte presenterar de sin verksamhetsberättelse, de ska också välja in ledamöter till

chalmers studentbostäder.
• Rekryteringsprocessen för nästa FuM kommer dra igång snart.

(d) styrIT - Jacob Bengtsson
• Jacob informerar om att det är kul att så många kom på måndagsmötet. Han gör också

en shoutout till DegIT som gjorde en väldigt bra äskning. Det informeras också om att
man är väldigt välkommen att komma på styrITs styrelsemöten.

§11 Interpellationer – 18:15
Föreligger ej.

§12 Verksamhetsrapporter – 18:16
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) EqualIT
(d) FanbärerIT
(e) FlashIT
(f) frITid
(g) MRCIT
(h) NollKIT
(i) P.R.I.T.
(j) sexIT
(k) snIT

– Mötet öppnar upp för frågor till snIT.
∗ Fråga: Var det roligt att snIT kastade ut godis?

(l) styrIT
– styrIT presenterar sin verksamhetsrapport.
– Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

∗ Fråga: Vad har ni för kriterier på bilen?
∗ Svar: Ett krav vi har är till exempel dragkrok, gemene teknolog ska kunna ha nytta

av bilen vid till exempel flytt.
(m) TrädgårdsmästerIT

• Mötet öppnar för diskussion om samtliga verksamhetsrapporter.
• Mötet beslutar att lägga verksamhetsrapporterna till handlingarna i klump.

§13 Verksamhetsplaner och budgetar – 18:23
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(a) TrädgårdsmästerIT
• Josef Jakobson föredrar verksamhetsplanen.
• Jonathan Edenlund föredrar budgeten.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Hur många plantor finns det i Hubben?
– Svar: Fem.
– Fråga: Hur många är ni i kommitén som ska vattna era plantor?
– Svar: En per vecka, men de kollar över det.
– Fråga: Hur många plantor har dött?
– Svar: Jag vill inte svara på den frågan.
– Fråga: Hur många plantor är av plast?
– Svar: Inte så många.
– Fråga: Hur många av de plantor som är i plast har dött?
– Svar: Jag hoppas på några i alla fall.
– Fråga: Ni ska köpa in lite inventariegrejer, har ni någon plats för det?
– Svar: Nej, men vi har en konversation med styrIT, eller hoppas på att starta det.

• Mötet går till diskussion.
– Det står någonting i överlämningsbudgeten, vilka är de två föregående sittande?
– Replik TrädgårdsmästerIT: Pang och josen som skapade TrädgårdsmästerIT.
– Ändringsyrkande: Ändra totalbeloppet på teambuildingsbudgeten från 3750 till

4500 då det ska vara 900*5.
– TrädgårdsmästerIT jämkar sig med ändringsyrkandet.

• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för TrädgårdsmästerIT 22/23.

§14 Revisionsberättelse – 18:32
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.
• Det finns inga man rekommenderar att bli ansvarsbefriade.
• Mötet öppnar för frågor.
• Mötet öppnar för diskussion.
• Mötet går till beslut om att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.
• Mötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

§15 Propositioner – 18:34
(a) Proposition gällande krav på aspningsarrangemang

• Jacob Bengtsson föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Måste asparna vara med och arra ett av kommittéernas arr? (Jacob tog upp
två exempel på asparr där det ena var att man som asp får vara med under kommitténs
verksamhet.)

– Svar: Nej, till exempel kan revisorerna ha ett arr där man får sitta med och bokföra.
– Fråga: Hur blir det med kommitéer som till exempel NollKIT?
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– Svar: Det måste inte vara de arrangemangen utan det var bara två exempel. Det är
minst två arr.

– Fråga: Revisorerna hade bara en aspning i år och tyckte det räckte, skulle det inte
vara överflödigt att ha fler?

– Svar: Har inte ni två inval?
– Fråga: Är det per år man sitter?
– Svar: Kan vara en bra tolkningsfråga som vi lämnar kvar i formuleringen.
– Fråga: Hur kom ni fram till två?
– Svar: Det kändes inte för mycket, och inte för lite. Kan vara värt att ha två tillfällen,

svårt att motivera fler än två, en är lite för lite kanske.
– Fråga: Skulle ni kunna skriva in i kommunikationspolicyn att man måste PRa asp-

ningarrangemangen tydligt så att aspningen alltid hålls öppen?
– Svar: Arrangemangen kommer att vara som precis alla andra arrangemang, bara det

att syftet med det är för aspning
• Mötet öppnar upp för diskussion.

– Kan det finnas poäng i att lägga till en del om att man kan efter dialog med styrIT
bara hålla ett asparr?

– Det borde inte vara svårt att hålla två asparr, det kan bara vara att man köper pizza
en kväll.

• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

(b) Proposition gällande sektionsmötespresidium
• Jacob Bengtsson föredrar Propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Räknas det som en funktionärsgrupp på samma sätt som kaffeautomatsgrup-
pen eller mer som en kommitté?

– Svar: De grupper som har samma rättigheter som mötespresidIT är till exempel
Valberedningen eller revisorerna.

– Fråga: Mat för sektionsmötet, kommer det ligga på mötespresidIT eller styrIT?
– Svar: Det är en detaljfråga, styrIT kommer att jobba tillsammans med mötespresidIT

för att dela upp arbetsuppgifterna.
• Mötet öppnar upp för diskussion.

– Det som står på posten i reglementet behöver man inte alltid säga när man talar om
det. Som till exempel så brukar man man inte kalla sexITs ordförande för det när
man talar om de.

– Ändringsyrkande 1: Byta ut alla instanser av ”mötespresidIT” i propositionen till
”sektionsmötesgänget”

– Ändringsyrkande 2: Flytta att-satsen ” att direktjustera ovanstående att-satser. ”
sist i dokumentet.

– styrIT jämkar sig med ändringsyrkande 2.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 1.
• Det begärs votering via handuppräckning.

– Är det mötets mening att godkänna ändringsyrkande 1: 13
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– Är det mötets mening att avslå ändringsyrkande 1: 51
• Mötet beslutar att avslå ändringsyrkande 1.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

§16 Motioner – 19:00
(a) Motion gällande bärande av chalmersmössan

• Erik Henriksson föredrar motionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.

– Fråga: Kan man inte bara välja att ha på sig en även om det står i reglementet?
– Svar: Jo,det skulle man så klart kunna.
– Fråga: Kan det vara en specialmössa man kan ha på sig istället?
– Svar: Inte enligt den här motionen.
– Fråga: Vem är det som ansvarar för inköpet av mössan?
– Svar: Enligt motionen är det mötesordförande.
– Fråga: Gör inte detta att man sätter ett pris på att få sitta som talperson? Alltså att

man måste betala för att få sitta?
– Fråga: Det är väl så att man inte får ha på sig chalmersmössan inomhus om man inte

bär frack?
– Svar: Det här är ett högtidligt evenemang, det är även så i FuM.
– Fråga: Är det alltså mötets ordförande eller styrITs ordförande som ska ha mössan?
– Svar: Mötesordförande.
– Fråga: Kommer det budgeteras för detta i så fall för det känns orimligt att man ska

tvinga talmannen att köpa en?
– Svar: Det är upp till styrIT att bestämma

• Max Hagman föredrar styrITs svar (se styrITs svar).
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Har Drake någon vidare tanke där som han skulle vilja dela med sig?
– Svar: Jag tycker att jag har en fin hatt som jag gärna har på mig, det är ändå talman

som är mötets viktigaste person
– Fråga: Om man ålägger talpersonen, ålägger man även vice-talpersonen att ha mössa

om inte talpersonen är där?
– Svar: Ja, det lär väl falla på vice om talpersonen inte kan närvara.

• Mötet öppnar upp för diskussion.
– Man kan ha den på axeln och då slipper man ha högtidsdräkt.
– Skulle man kunna ålägga styrIT att betala för mössan?
– Jag tycker det är onödigt att lägga till att styrIT ska vara ålagda det.
– Mötet ajourneras i 10 minuter.

– Det är smidigare att ha det på mötets ordförande med allt det här med vilken person
det gäller.

– styrIT lägger ett ändringsyrkande.
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– Ändringsyrkande 1: Stryka motionärens att-satser Lägga till §1.4 Sektionsmötets
ordförande i reglementet §1.4.1 Det åligger sektionsmötets ordförande att bära en vit
chalmersmössa

– Tilläggsyrkande 2: Yrkar på att direktjustera följande punkter: Lägga till punk-
terna §5.4.8.1 Det åligger NollKITs ordförande i samband med sektionsmöten bära en
rolig eller varm mössa. §5.4.10.1 Det åligger sexITs ordförande i samband med sek-
tionsmöten bära en rolig eller varm mössa §5.4.9.1 Det åligger P.R.I.T.s ordförande i
samband med sektionsmöten bära en rolig eller varm mössa

– motionären jämkar sig med ändringsyrkande 1 och tilläggsyrkande 2.
– styrIT eller sektionsmötespresidIT kan se till att det finns en mössa.
– Är det en dum idé att ålägga styrIT att ansvara för att införskaffa denna mössan?
– Det jag och Bassi tänkt är att det ändå finns många chalmersmössor i cirkulation på

sektionen så om man vill kan man säkert alltid hitta någon att låna ifrån.
– Ändringsyrkande 3: Det åligger styrIT att förse sektionsmötets ordförande med

mössa
– Om man vill ställa sig upp och gå med i mötespresidiet borde man ha en plan för hur

man gör med mössan i alla fall
– Ändringsyrkande 4: Ta bort ändringsyrkande 1.
– Ändringsyrkande 5: Det åligger sektionsmötets ordförande att antingen bära hög-

tidskläder, eller att bära Chalmersmössan på axeln
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 3
• Det begärs votering via handuppräckning.

– Är det mötets mening att godkänna ändringsyrkande 3: 28
– Är det mötets mening att avslå ändringsyrkande 3: 26

• Mötet beslutar att godkänna ändringsyrkande 3.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 4
• Det begärs votering via handuppräckning.

– Är det mötets mening att godkänna ändringsyrkande 4: 25
– Är det mötets mening att avslå ändringsyrkande 4: 36

• Mötet beslutar att avslå ändringsyrkande 4.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 5
• Mötet beslutar att avslå ändringsyrkande 5.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet tillsammans med ändringsyrkande 1

och tilläggsyrkande 2 och 3.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet tillsammans med ändringsyrkande 1

och tilläggsyrkande 2 och 3.
(b) Motion aspning

• Victor Hui föredrar motionen.
• Jacob Bengtsson föredrar styrITs svar (se styrITs svar).
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

– Fråga: Hur fungerar det för de som inte har sin egna budget?
– Svar: De får fortsätta som de gör och fråga styrIT.

• Victor Hui jämkar sig med styrITs ändringsyrkande.
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• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
• Mötet öppnar upp för diskussion.

– jag tycker att det här låter jätterimligt, bra att man får möjligheten att utöka asp-
ningen och därmed kanske öka söktrycket.

– Är det inte bra att ha kvar den ekonomiska policyn där det står bl.a. att pengarna
inte får läggas på alkoholhaltiga drycker.

– Jag har för mig att man på jubileumsmiddagen fick dela ut dryckesbiljetter.
– Det känns som att det inte riktigt hör hemma i den ekonomiska policyn.
– Vi ska undersöka detta vidare och på nästa möte kanske lägga en till motion.
– Är det inte lite dumt att ta bort det helt bara för att lägga till det nästa möte?
– Jag kan typ tycka att den borde vara med men att den borde specifieras ytterligare.
– Jag tycker den borde vara kvar även om man omspecifierar ytterligare.
– Det finns inte riktigt specifierat vad aspning egentligen är så det kan komma att falla

under posten arrangemang. Ska man då följa det som står där?
– Det är specifierat på alla punkter som är behandlat i den ekonomiska policyn om man

får köpa alkohol.
– Ändringsyrkande 1: Yrkar på att ålägga styrIT att se över frågan om att köpa

alkohol under aspning och komma med en proposition nästa sektionsmöte LP3.
– Ändringsyrkande 2: Yrkar på att behålla punkt 5 Aspning i ekonomiska policyn

men ändrad till: Då aspar arbetar under arrangemang eller förberedelse av dessa skall
de anses likställda med förtroendevalda vad gäller ovanstående punkter. Inga pengar
lagda på aspning får spenderas på alkoholhaltiga drycker.

– Det här borde inte vara något problem under nästa läsperiods aspning.
– motionären jämkar sig med båda ändringsyrkandena.
– Det är bättre att vara övertydlig i den ekonomiska policyn, det gör det lättare för de

nya kassörerna som ska gå på nu.
• Mötet går till beslut om propositionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet.

§17 Övriga frågor – 20:08

(a) Utlottning av IT-merch

§18 Ajournering av mötet till 17:30 torsdag 8/12 – 20:12
§19 Mötet återupptas – 17:30
§20 Närvarande – 17:30

• it22: 47
• it21: 32
• it20: 27
• it19: 11
• it18: 8
• it17: 1

Jacob Thorselius
Pedersen
Mötesordförande

Hanna Adenholm
Sekreterare

Angelica Hörngren
Förste justerare

Karl Kjellmer
Andre justerare
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• it16: 1
• Totalt: 127

§21 Personval – 17:40
(a) MRCIT

• Ordförande
– ingen nominerar sig
– Mötet beslutar att bordlägga invalet till MRCIT till nästkommande ordinarie sektions-

möte.
(b) MötespresidIT

• Talperson
– Erik Henriksson nominerar sig till Talperson i mötespresidIT 23, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Erik Henriksson till Talperson i mötespresidIT 23.

• Vice Talperson
– Vilhelm Hedquist nominerar sig till vice talperson i mötespresidIT 22/23, presenterar

sig, svarar på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Vilhelm Hedquist till vice talperson i mötespresidIT 23.

• Sekreterare (1-2)
– Felix Bjerhem Aronsson och Emil Lindblad nominerar sig, presenterar sig och svarar

på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är närvarande
i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Felix Bjerhem Aronsson och Emil Lindblad till ledamöter i mötespre-

sidIT 23.
(c) sexIT

• Ordförande
– Alexander Muhr nominerar sig till ordförande i sexIT22/23, presenterar sig, svarar

på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Alexander Muhr till ordförande i sexIT22/23.

• Kassör
– Tabita Tengblad nominerar sig till kassör i sexIT22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.

Jacob Thorselius
Pedersen
Mötesordförande

Hanna Adenholm
Sekreterare

Angelica Hörngren
Förste justerare

Karl Kjellmer
Andre justerare
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– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Tabita Tengblad till kassör i sexIT22/23.

• Ledamöter (3-6)
– Hanna Magnusson, Helena Nguyen, Senja Kortesaari, Emil Andersson, Jonatan Mar-

kusson, Jakob Persson, Ator Gorrjiyan, Max Dreifeldt, Christian Mattsson och Man-
dus Högberg nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en
och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Max Dreifeldt, Mandus Högberg, Helena Nguyen, Hanna Magnusson,

Senja Kortesaari och Jonatan Markusson till ledamöter i sexIT22/23.
(d) Mötet ajourneras i 30 minuter.

(e) P.R.I.T.
• Ordförande

– Hanna Forsling nominerar sig till ordförande i P.R.I.T.22/23, presenterar sig, svarar
på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Hanna Forsling till ordförande i P.R.I.T.22/23.

• Kassör
– Albin Skeppstedt nominerar sig till kassör i P.R.I.T.22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Albin Skeppstedt till kassör i P.R.I.T.22/23.

• Ledamöter (2-6)
– Luqas Lundahl, Isac Jason, Isac Snecker, Simon Westlin Green, Joshua Andersson,

Rasmus Hulthe, Göken, Isak Söderlind, och Erik Andreasson nominerar sig presenterar
sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte
är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Erik Andreasson, Isac Snecker, Isac Jason, Rasmus Hulthe, Isak Sö-

derlind och Simon Westlin Green till ledamöter i P.R.I.T.22/23.
(f) Mötet ajourneras i 10 minuter.

(g) NollKIT

Jacob Thorselius
Pedersen
Mötesordförande

Hanna Adenholm
Sekreterare

Angelica Hörngren
Förste justerare

Karl Kjellmer
Andre justerare
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• Ordförande
– Cecilia Elgh nominerar sig till ordförande i NollKIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Cecilia Elgh till ordförande i NollKIT 22/23.

• Kassör
– Lukas Hén nominerar sig till kassör i NollKIT 22/23, presenterar sig, svarar på frågor

från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Lukas Hén till kassör i NollKIT 22/23.

• Ledamöter (2-6)
– Mårten Granath, Luqas Lundahl, Erik Dreifeldt, Pontus Wikström, Erik Blomroos,

Ida Åberg, Frida Sundelin, David Lewis och Christian Mattsson nominerar sig, presen-
terar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande
inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande och svarar på frågor.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Mårten Granath, Erik Dreifeldt, Christian Mattsson, Erik Blomroos,

David Lewis och Ida Åberg till ledamöter i NollKIT 22/23.

§22 Övriga frågor – 22:57

(a) Utlottning av IT-merch

§23 Mötets avslutande – 23:00
Mötet avslutas

Jacob Thorselius
Pedersen
Mötesordförande

Hanna Adenholm
Sekreterare

Angelica Hörngren
Förste justerare

Karl Kjellmer
Andre justerare
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1 Verksamhetsrapporter

På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP2
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat date-it.

• Uppdaterat kontrakt med Accenture.

• Uppdaterat kontrakt med Centiro.

• Skrivit kontrakt med Sopra Steria.

• Försökt lösa spons till game jam.

• Marknadsfört företagsevent.

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 13/10 Lunchföreläsning med Cygni.

• 2/11 Lunchföreläsning med Accenture

• 10/11 Lunchföreläsning med Sopra Steria.

• 22/11 Lunchföreläsning med Valtech
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Verksamhetsrapport LP2 digIT
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Planerat för kod och glögg.

• Planerat gamejam med 8bit.

• Hållt i regelbundna workshops.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal projekt.

• Räddade en wiki som dog.
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Verksamhetsrapport EqualIT LP2
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att mensskydd finns i Hubbens alla tre toaletter

• Teambuildat internt

• Representerat EqualIT under nätverkskvällar med JämK

• Uppehållit kontakt med andra jämlikhetskommitéer på Chalmers

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 10/10-14/10 Arrangerat temavecka med fokus på kvinnliga pionjärer i teknikens
historia

• 17/11 Arrangerat en lunchföreläsning i samband med Internationella mansdagen

• 29/11 Serverat mat under julmyset
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP2

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat och utfört Julmys.

• Haft Teambuilding.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat följande:

• 29/11 Arrangerat Julmys.
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Verksamhetsrapport FlashIT’22
LP2

Kommittéarbete
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

FlashIT:s egna
• Utfört teambuilding

• Fotograferat kommittéer samt tagit individuella bilder om detta efterfrågats (8-bit,
SnIT och FrITid).

• Ska hålla i Milkshakepub senare i LP2.

• Ska hålla i long-exposure fotoworkshop.

• Ska hålla i fotovägg inför Julmyset

SexIT relaterat
• Fotograferat sexIT:s Mexico Gasque.

P.R.I.T. relaterat
• Fotograferat under P.R.I.T.:s Pub.

Övrigt
• Deltagit som fotografer under CV-fotoväggen på DatE-IT.

• Fotograferat under TrädgårdsmästerIT:s pumpakarvning.

• Deltagit på en station under I-Bild:s aspning.
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Verksamhetsrapport frITid
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på olika CM

• Tagit profileringsbilder.

• Teambuildat internt i frITid.

• Arrangerat fredagsarrangemang för sektionens medlemmar.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har frITid arrangerat följande:

• 7/10 Multiboll

• 14/10 Pingis

• 21/10 Innebandy

• 11/11 Badminton

• 18/11 Beachvolleyboll

• 25/11 Innebandy
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Operational Plan
MRCIT LP2

General Information
The MRCIT team has been planning the meeting regarding the new MRCIT election
and executed them with good results. All the meetings that MRCIT has always ended
with positive outcomes and good communication between everyone in the team.

In addition to the meetings we have been doing some other important activities:

• MRCIT send emails to all IT students regarding MRCIT election.

• Dinner events with candidates for new MRCIT.

Meetings
we have some meetings with other committees regarding what we did in the last periods
and also what we will do for the MRCIT election.

• Styrit

• Nomination committee
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Verksamhetsrapport NollKIT
LP2

Allmänt
NollKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat och arrangerat NollKITs aspning.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• Aspning

– NollKIT:

∗ Aspningen i shitty

∗ Samarr med F

∗ NollK-rundvandring

∗ Akutmottagningen

∗ (P)ost & vin

∗ Sekreten

– OvKIT:

∗ AspKickOff

∗ förFestU

∗ Aspun

∗ Aspsittning

∗ Efteraspfest
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Verksamhetsrapport LP2 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Arrangerat Oktobersittning

• Puffat FestU

• Kollat på möjligheten för ny TV & högtalare till CTC

• Hållt i aspning

– Aspningskickoff med NollKIT & sexIT

– Pubrundeprepp samt pubrunda

– Rustdag

– Aspun med NollKIT & sexIT

– P.R.I.T. med S.P.R.I.T.

– GoosePC

– Aspsittningsprepp och aspsittning med NollKIT & sexIT

Kommande LP2

• Arrangera julpub (15:e december)
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Verksamhetsrapport sexIT LP2
Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Planerat aspning

• Hållt i aspning

• Sett till att aspun var varm och maten god.

• Sista gasquerådet där Haren har makt

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har sexIT arrangerat följande:

• Måndagskubb

• Mexico-gasque

• Konspirationssittning

• ET-raj
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Verksamhetsrapport snIT’22/23
LP2

Arrangemang & info
För att bl.a. synliggöra kommittén samt uppmuntra goda studievanor så har snIT’22/23
informerat om/arrangerat följande:

• Pluggfrukost (13/10)

• Kursvalsmingel och kursenkätsfika (10/11)

• Deltagit på Student Voice tillsammans med styrIT (11/11)

• Informerat sektionen om kursvalet LP3.

Arbete med utbildningskvalité
Sen senaste inlämning av verksamhetsrapport har snIT’22/23 utfört följande arbete med
utbildningskvalité:

• Deltagit och antecknat på kursnämnder (LSP310, DAT216, DAT405, TDA487,
DAT475, DATX11, DAT205, TDA518, DAT026, TEK735)

• Samlat information från årets klassrepresentanter från TKITE-1, TKITE-2, TKITE-
3, MPDSC, MPSOF samt MPIDE under läsperiodens klassrepresentantsmöten.

• Återkopplat med programledningarna på TKITE, MPDSC, MPSOF, MPIDE kring
det som sagts på klassrepresentantsmötena.

• Hållit inspring under någon av de första lektionerna LP2 för alla tre klasser på
grundprogrammet samt ettorna på masterprogrammen för att uppmärksamma
kursutvärderingarna och vikten av att fylla i dessa.

– Detta har resulterat i en högre svarsfrekvens än LP1 förra året. Bra jobbat,
sektionen!<3

• Diskuterat problem med kommunikation (av betygskriterier) i en projektkurs både
internt och med programledningen.

• Diskuterat, tillsammans med styrIT, en möjlig ny obligatorisk kurs i programut-
budet för nya studenter (efter att LSP310 tagits bort). Framfört våra tankar och
krav till programledningen.

• Haft en kort dialog med programteamet på MPIDE om att ställa in en kurs inför
LP4. Vi ställde oss bakom deras beslut, då kursen inte gått tidigare och de har varit
ute med information i god tid, både i studentportalen och direkt till studenterna
på MPIDE, om att kursen ställs in.
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Externt
Representanter från snIT’22/23 har gått på följande möten/utbildningar med externa
parter.

• Utbildningsutskottsmöte 2, ”UU2”(3/10) Deltagande är alla studienämnder på
campus samt vUO och UO i Kårstyrelsen. Mötena är en plattförom för att skapa
förståelse för och samordna kring studierelaterade och studiesociala frågor över
campus.

• Utbildningsutskottsmöte 3, ”UU3”(7/11)

– snIT’22/23 startade en gruppchatt med alla studienämnder på campus.

• Ordförandemöte på IT-sektionen (19/10)

• Suicidpreventionsutbildning arrangerad av kåren (31/10)

• Informations- och planeringsmöte med styrIT kring Student Voice

• Möte med digIT för att planera en möjlig workshop i git, främst för TKITE-1 och
TKITE-2

Internt
Aktiviteter utförda för att stärka kommitténs sammanhållning, utveckla verksamheten
samt profilera oss för sektionen.

• Fotades av FlashIT (1/11)

• Beställt episkt godis.

• Påbörjat arbetet med att rensa och uppdatera kontinuiten.

• Införskaffat profilering.

Ärenden
Här sammanfattas problem som uppmärksammats, bl.a. av sektionsmedlemmar. Detta
avsnitt inkluderar även hur snIT har arbetat med dessa, samt vad resultatet har blivit.
Tyvärr går det sällan att åstadkomma större förändringar i Chalmers administrativa
kugghjul. Men arbetet med att undersöka, diskutera, sammanfatta, kommunicera och
framföra gör upp mycket av snITs verksamhet, varpå det känns relevant att nämna här.
Dessutom är vi alltid öppna för nya tankar eller feedback från sektionsmedlemmar om
verksamheten (och för det krävs transparens kring arbetet).

Förbättra rutinerna kring anpassad tentamen
En student har påpekat att lärare i stor utsträckning inte besöker salar där anpassad
tentamen görs. Samt att tentavakternas administration på plats ofta stör (bl.a. p.g.a.
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ett överlapp i tentamenstider för studenter med förlängd tid).

snIT’22/23 har tagit detta vidare genom att ha möte med studenten samt SAMO där
möjliga åtgärder sammanfattats. Efter mailkontakt med Studentstöd och tentamensen-
heten kunde vi framföra problemen samt åtgärdsförslagen på ett möte med bl.a. chef för
studie- och systemadministration samt anställda under tentamensadministrationen.

Resultat: Tentamensadministrationen ska lyfta problemet med lärarkommu-
nikation vidare till institutionerna samt Studentstöd. Samt informera in-
stutionerna om vilka salarna är där anpassad tentamen görs. De ska även
informera tentavakter att administration och kommunikation ska skötas i
korridoren, inte i salen.

Möjlighet för lärarassistenterna att utvärdera kurser
Denna frågan togs upp på ett institutionsråd och fördes vidare till snIT’22/23. Vi hade
ett möte med Programledningen på TKITE för att diskutera lärarassistenternas (TAs)
möjlighet att utvärdera kurser.

Programledningen ser att det kan bli komplicerat administrativt med t.ex. en speciell
kursutvärdering för TAs. Samt att delta på kursnämnden kan bli problematiskt om
studenter har skrivit kommentarer om en TA så att hen blir identifierbar. snIT’22/23
menar att det ändå hade varit värdefullt att låta en handledare delta, då flera frågor på
kursenkäten berör handledarnas arbete.

Resultat: Programledingen går inte vidare med detta. snIT’22/23 ska, in-
ternt, diskutera möjligheten att själva informera studenter via sektionens
kommunikationskanaler att vi gärna samlar feedback om kurser från TAs
också.

Tentasalar publicerade i PDF på Canvas
Innan Covid-19-pandemin publicerades byggnaden/området där en tenta ska skrivas i
studenternas Ladok. Nu publiceras istället en PDF med alla salar på Canvas och Stu-
dentportalen. PDF-systemet fungerar inte helt optimalt. Bl.a. vet inte studenter om att
den går att hitta på Studentportalen, om nyhetsinlägget i Canvas tagits bort.

Vi tog kontakt med tentamensadministrationen som förklarade att studenter tidigare
var missnöjda med det gamla systemet och ville veta exakt var en tenta ska skrivas.
Så då ändrades systemet till att en PDF publiceras i Canvas/Studentportalen, och att
endast campus står i Ladok.

snIT’22/23 svarade och frågade om de kan återinföra att publicera byggnaden i Ladok
men har inte fått något svar.

Resultat: Sannolikt händer inget mer. Då mycket sker manuellt tror vi inte
att tentaadministrationen prioriterar resurser för att få in mer information
i Ladok. Vi ska försöka informera sektionen om att länken till PDF:en också
finns på studentportalen.
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Uteblivna mail för kursenkäter
Några studenter har uppmärksammat att de inte får kursenkäterna på mail.

Utbildningssekreteraren för grundprogrammet informerade: Den vanligaste orsaken är
att fel mail ligger inne i Ladok. Antingen någon gammal mail, eller Chalmersmailen
på format ”cid@net.student.chalmers.se”eller ”cid@net.chalmers.se”, vilket är fel då net-
adresserna inte går att maila till.

Det kom också in ett specifikt fall där en student fick en av två kursenkäter, men inte
den andra.

Resultat: I det specifika fallet inväntar vi fortfarande svar. I övrigt ska vi
försöka informera sektionen om att kolla vilken mail som är inlagd i Ladok
om man inte får kursenkäter.

Fel antal poäng utskrivna på tenta
En examinator skrev ut fel antal poäng på en uppgift i tentan, men rätt poäng på
dess deluppgifter (30p totalt, men 0,5p per deluppgift, på 15 uppgifter). Dessutom fick
studenterna fel information av personen som tog frågor under tentamen. Det är ett
olyckligt fall där några kan ha hamnat i kläm. Examinatorn ändrade bedömningen i
efterhand (sänkt poänggräns och inga minuspoäng) och erkände att tentan var dåligt
utformad.

Det kom inte fram några studenter som skulle ha klarat tentan om frågan gav 30p men
även ett minus poäng per fel svar. På grund av detta valde vi att inte gå vidare med
frågan direkt, men vi tar situationen med oss till kursnämnden.

Resultat: snIT’22/23 försöker lyfta situationen under kursnämnden för kur-
sen.

Examinator motstridig till att lägga upp föreläsningar på Canvas
Studenter på en annan sektion hade problem med att en föreläsare på en IT-ägd kurs
inte ville lägga upp inspelade föreläsningar, trots att deras schema krockade helt med en
föreläsning i veckan. Vid nämare undersökning verkar det som att klipp av distansföre-
läsningar lagts upp. Vi tycker att dessa verkar närmast likvärdiga med föreläsningarna.

Resultat: Inget. Det fanns nästan mostvarande material på Canvas redan.

Försök att ordna en till omtenta i MVE051
Kommunikation inför en omtenta hade varit högst bristfällig, möjligtvis på grund av
snabbt byte av examinator. Omtentan hölls på engelska istället för svenska och hjälp-
medlen hade förändrats sedan ordinarie tentan. Detta hade inte meddelats som det ska
via Canvas.

En grupp studenter tog initiativ att lyfta detta till Programledningen. snIT’22/23 hjälp-
te att samordnade studenter och studievägledaren. Målet var att visa intresse för ett till
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omtentatillfälle som ”kompensation” för den bristfälliga kommunikationen. Program-
ledningen skickade en förfrågan om extra omtenta till matteinstitutionen.

Resultat: Tyvärr svarade institutionen att de inte kan hålla en extra omtenta.
De har uppdaterat informationen på Canvas inför omtentan i januari.
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Verksamhetsrapport LP2 styrIT

1 Projekt
Här rapporterar vi hur vi ligger till med de projekt som vi satte upp i vår verksamhets-
plan.

1.1 Lokaler
Rum 2331 är på god väg, men att jobba mot högskolan tar tid.

Gällande övriga lokaler har diskuterat flera olika idéer, samt börjat få en bild av hur man
kan driva genom dessa idéer, vilket vi hoppas kunna göra framåt. Vi vill undersöka om
det går att omforma E-studion, samt om det finns möjlighet för grupprum någonstans
att överta.

1.1.1 Kök

Har ännu inte undersökts.

1.2 Lindholmen
Som tidigare nämnt har vi ingen i styrelsen som studerar på Lindholmen. Vi har funderat
över detta hur vi

1.3 Projekt- och strategiskt arbete
Vi har inte gjort något markant inom det här området, men vi har en inställning som vi
kommer fortsätta med, vilket är att frågor liknande profileringsfrågan ska så sällan som
möjligt gå genom styrIT, dels för att underlätta vår arbetsbelastning, men också för att
göra det mer rättvist överlag.

Vi vill se över våra interna dokument då Drive är lite otympligt. Det hade underlättat
överlämningen mellan styrelser och göra det lättare att dokumentera och hitta informa-
tion.

1.3.1 Mötespresidium

Vi har lagt grunden för ett sektionsmötespresidium och hoppas att välja in detta under
sektionsmötet. Vi kommer ha ett samarbete med dem för att de ska kunna ta över
ansvaret för att arrangera sektionsmötena.

1.4 Ekonomisk hållbarhet
Inget att rapportera.
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1.4.1 Sektionsbil

Vi har undersökt bilalternativen. Dock känner vi oss lite okunniga i frågan och hade
uppskattat hjälp. Både i bilägandefrågan, och den ekonomiska frågan.

1.4.2 Sektionens dag / HelgIT

Vi har börjat undersöka vad detta kan äga rum någonstans. Vi har kontaktat Isaberg i
Småland.

1.5 Genomgång av sektionens dokument
Vi har många idéer men har tänkt att ta tag i detta framåt våren.

1.5.1 Kommenterade styrdokument

Vi har många idéer men har tänkt att ta tag i detta framåt våren.

2 Övrigt
Vi har utöver våra veckoliga styrelsemöten, styrelseworkshops och andra vardagliga åta-
ganden gjort följande:

• Studentrösten tillsammans med snIT

• Inspektormöte

• Teknologsektionsstyrelseworkshop (TSSW)

• Workshop Chalmers Fastigheter

• Deltagit på julmyset

• FKIT slack workspace
Vi har sedan förra läsperioden arbetat med att undersöka intresset och nyttan av
att införa ett slack workspace för FKIT (Föreningar och Kommitteer IT). Detta
för att underlätta IT-sektionens interna kommunikation. Just nu står projektet
stilla då vi avvaktar svar från slack för en ansökan vi skickat in.

Vi har alla insett att det är många småsaker i styrIT att göra hela tiden. Saker som dyker
upp och som behöver tas tag i, vilket gör det svårare att jobba på de större projekten,
samtidgt som vi alla dubbelsitter och ska hinna med studierna.

3 Individuella rapporter

Anton Ekström - Vice ordförande
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
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Vi har flera av oss börjat inse att det är en hel del kontinuerligt arbete som styrelsemed-
lem, och att det ibland kan vara svårt att hinna med ytterligare, långsiktiga åtaganden.
Med detta sagt, var det svårt att boka in ett ordförande möte hittills i läsperioden. Ef-
tersom föregående möte var precis i slutet av LP1 så tyckte jag det var okej, fast kanske
inte helt optimalt. Antingen blir nästa möte strax efter sektionsmötet, eller precis i
början av LP3.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?

Jag är fett taggad på att skriva ihop massor av tuffa guider för hur man gör grejer på
sektionen. Exempelvis vill vi göra tillhörande beskrivningar till stadga och reglemente
för att klargöra delar som kan vara otydliga. Även hade det varit skoj att göra en typ
av lägga-budget-guide för nypåstigna kassörer.

Skala 0-6
Motivation: 3
Arbetsbelastning: 2
Stress: 1

Hanna Adenholm - Sekreterare
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Denna läsperioden har jag inte gjort jättemycket. Det tog en del tid att får protokollet
från sektionsmötet i LP1 fixat, sen har det som vanligt vart en del fix med styrelse-
mötesprotokoll som ska renskrivas, justeras, sineras och publiceras. Något utöver mitt
sekreterarjobb som jag vart med och gjort är studentrösten vilket var spännande att få
mer insikt i vad folk på sektionen har för åsikter (det var också väldigt gott fika). Sen
har jag också varit med på att lägga grunden för skapandet av ett mötespresidie vilket
jag är väldigt taggad på. Utöver detta har jag även gått på en del möten och även varit
med på en workshop tillsammans med andra sketionsstyrelser vilket var intressant då
man fick lite mer insikt i hur det ser ut på andra sektioner.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?

Kommande läsperiod är jag taggad på att samarbeta mycket med det nya mötespresidiet
om propositionen för det går igenom och det blir några invalda och se till så att de
kommer på fötter. Jag skulle också vilja skapa en riktig plan för att försöka skaffa nya
lokaler.

Skala 0-6
Motivation: 3
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4
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Hind Mansour - Kassör
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Jag har som vanligt hållit i en kassörskväll, haft kassörsutbildning med den nya kassören,
åkt till banken och bråkat bara lite den här gången. Något särskilt för denna läsperiod
är att jag och föredetta kassören fixade sektionens inkomstdeklaration.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

Jag är jättetaggad att många nya kassörer kommer bli invalda, taggad på att lära känna
de och hjälpa de komma igång. Men att åka till banken för att lägga till dem är jag inte
lika taggad på.

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4

Jacob Bengtsson - Ordförande
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Jag tycker överlag att jag inte varit jätteeffektiv denna läsperioden. Jag var bortrest i
början och när jag kom tillbaka så har läsperioden gått väldigt fort.

Jag känner att jag kontinuerligt blir mer och mer inspirerad av andra sektioner och får
idéer som jag vill förverkliga här på sektionen, men ofta är det svårt att genomföra det
då det faller på andra människor högre upp i Chalmers hierarki. Faller det på en själv
måste man istället lägga ner tiden själv, vilket kan vara svårt.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

När jag blickar framåt tänker jag att jag kommer ha så mycket tid nästa läsperiod och
göra mycket då, men så blir det väl sällan.

Det ska bli skönt att ha lite ledigt över julen, förhoppningsvis hinner jag samla mig lite
och kan ta nya tag till våren. Det ska bli kul att arrangera aspning för digIT och sedan
gå av, vilket innebär ännu mer tid för styrIT.

Det känns som att jag har många lösa trådar som jag behöver sammanställa och sedan
försöka knyta ihop.

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 2
Stress: 2
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Max Hagman - Ledamot
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Utöver att delta i det gemensamma arbetet för hela styrelsen har jag arbetat med två
mindre projekt, nämligen hur vi ska lösa musik till sektionen och undersöka värdet av
en FKIT slack samt hur det skulle utföras. Även lite propositioner inför sektionsmötena.

Slack projektet har gått bra. Utredde intresse och kikade på fördelar, hur man skulle
sätta upp det och mer. Tog lite tid för att vänta på bureukratin men nu rullar det på.

Musiken (lösning genom spotify) har inte gått så bra och hamnade även i lite av en dvala
under en period.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

Jag ser fram emot att avsluta FKIT slack projektet och ta tag i slutkampen för våran
musiklösning. Även taggad på att se hur det går med mötespresidIT och börja arbeta
med andra eller nya projekt.

Skala 0-6
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 5
Stress: 4

Rasmus Rosengren - ITA
Rasmus har tagit en paus från sina åtaganden i styrIT för att komma ikapp i studierna,
men har och kommer fortsätta sköta ITA-delen av arbetet.

Planerar att vara tillbaka i full styrka efter julledigheten.

Stina Hansson - SAMO
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Sedan förra mötet har jag gått på skyddsronder, både på Johanneberg och Lindholmen.
Jag tycker att det har gått bra, men ofta känns det som att man kommer fram till att
det behövs större förändringar som kräver mycket pengar och planering från högskolan,
och det är mest små saker som kan åtgärdas efter skyddsronder. Sedan har jag gjort
vanligt SAMO-arbete, det vill säga deltagit på SU-möten (sociala utskottet) och deltagit
i utbildningar anordnade av kåren. Jag har även försökt att nå ut till sektionen med
vilka resurser som finns, genom att göra en poster som har satts upp i hubben. Jag
ska även sätta upp en i the cloud, samt göra en sida på chalmers.it med resurser och
kontaktuppgifter.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?
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Då jag inte haft tid att dra i större frågor än, så är jag taggad på det, att undersöka
lokalfrågor och försöka dra i det. Jag är taggad på det mesta nästa läsperiod, men är
inte så taggad på att hinna med plugg samtidigt...

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4
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Verksamhetsrapport
TrädgårdsmästerIT LP2

Allmänt
TrädgårdsmästerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagan-
dena. Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Startat upp verksamheten.

• Skött om plantorna i Hubben.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har TrädgårdsmästerIT arrangerat följande:

• 30/10 Genomförde under hösten ett event med pumpakarvningkväll. Det var ett
mysigt arr som vi uppfattade som nådde en bred målgrupp på sektionen.

• 29/11 Deltagit med en station under Julmyset som FanbärerIT arrangerat.
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2 Propositioner
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Proposition gällande krav på
aspningsarrangemang

styrIT

Bakgrund
Majoriteten av sektionens arrangerar någon form av aspning inför sina nyinval. Detta
är dock inget krav från sektionen att göra detta, men vi anser det viktigt att det finns
arrangemang som väcker intresse för och informerar och organens verksamhet för att
bidra till sökandet för organen.

I dagsläget nämns inte i våra styrdokument. Vi vill föreslå att alla sektionsorgan måste
arrangera minst två arrangemang vars syfte är att väcka intresse för och informera om
kommitténs verksamhet för nya sökande. Särskilt relevant är detta för våra organ som
inte är lika synliga och som därför ofta har lägre söktryck än andra.

Detta kravet kommer gälla för alla sektionsorgan, vilket är styrIT, snIT, Valberedning-
en, revisorerna och alla kommittéer. Vi känner att två arrangemang är en rimlig mi-
nimigräns, även för de organ som tidigare inte har haft aspning i så hög grad. Två
arrangemang kan till exempel innebära ett introduktionsarr för organet följt med ett
arrangemang som visar organets verksamhet.

Förslag
Yrkar på:

att i reglementet lägga till §6 Sektionsorgan och flytta ner efterföljande punkter.

att i reglementet under §6 Sektionsorgan lägga till:

§6.1 Åligganden

§6.1.1 Aspning
Det åligger alla sektionsorgan att arrangera minst två arrangemang vars syfte är
att väcka intresse för och informera om organets verksamhet för nya sökande.
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Proposition gällande
sektionsmötespresidium

styrIT

Bakgrund
I vår verksamhetsplan ville vi se över styrITs arbetsbörda och försöka avlasta för att
kunna lägga mer av styrITs tid på att utveckla sektionen. Vi anser att styrITs arbete
borde vara mer långsiktigt (proaktivt) och mindre reaktivt.

En punkt i verksamhetsplanen var att starta igång ett sektionsmötespresidium som ar-
rangerar och håller i sektionsmötena. Sektionsmötet är något som tar förhållandevis
mycket tid av styrITs arbete, och om det arbetet sköttes av en annan part hade vi
kunnat lägga mer tid på övrigt arbete samt att ett erfaret sektionsmötespresidium kan
arrangera effektivare möten och utveckla sin verksamhet på ett sätt som inte vi hinner
med.

Sektionsmötespresidiet är tänkt bestå av en talperson, vice talperson, samt 1-2 sekre-
terare, då vi ofta har två sekreterare eftersom det kan vara svårt att hinna med att
anteckna själv.

styrIT kommer fortfarande vara behjälpliga sektionsmötespresidiet i sitt arbete och un-
der sektionemötena.

Vi hade egentligen inte velat ta det här beslutet så hastigt, men i och med att talman
har inval detta mötet ville vi se till att detta invalet ersätter det invalet, alternativen
hade inte varit lika smidiga. Det innebär att vi inte haft en lika demokratisk rekrytering
som önskat.

Vi ser även detta lite som en prövoperiod, vi vet ännu inte exakt vilket fördelning av
arbetet som ska vara mellan styrIT och sektionsmötespresidiet. Framåt när arbetsupp-
gifterna och fördelningen känns väldefinierade hade en flytt till stadgan kunnat vara
aktuell.
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Förslag
Yrkar på:

att lägga till §5 Sektionsmötespresidiet, MötespresidIT i reglementet (och där-
med flytta ner nuvarande §5 och efterföljande paragrafer)

§5 Sektionsmötespresidiet, MötespresidIT

§5.1 Inval
MötespresidIT väljs in under andra ordinarie höstmöte.

§5.2 Sammansättning
MötespresidIT består av

• talperson

• vice talperson

• 1-2 sekreterare.

§5.3 Åligganden

§5.3.1 Det åligger MötespresidIT

att arrangera och hålla i sektionens sektionsmöten.

§5.3.2 Det åligger MötespresidITs talperson

att leda MötespresidITs arbete

att nominera sig till sektionsmötets ordförande.

§5.3.3 Det åligger MötespresidITs vice talperson

att nominera sig till sektionsmötets ordförande i talpersonens frånvaro.

§5.3.4 Det åligger MötespresidITs sekreterare

att sammanställa ett förslag till dagordning för sektionsmötet

att minst en (1) av sekreterarna nominerar sig till sektionsmötets sekreterare.

att ta bort §6.1 Talman från reglementet och flytta upp efterföljande paragrafer.

att ändra definitionen för sektionsorgan i ordlistan

från
Sektionsorgan - Innefattar sektionens styrelse, studienämnd, valberedning, revisorer
och kommittéer. Innefattar inte funktionärer, arbetsgrupper eller föreningar.

till
Sektionsorgan - Innefattar sektionens styrelse, studienämnd, valberedning, revi-
sorer, sektionsmötespresidium och kommittéer. Innefattar inte funktionärer,
arbetsgrupper eller föreningar.
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att direktjustera ovanstående att-satser.

att stryka invalet till Talman från dagordningen.

att lägga till inval till MötespresidIT i mötets dagordning.
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Motion gällande bärande av
Chalmersmössan
Amanda Dehlén, Erik Henriksson

Bakgrund
Det är till sektionens fördel att värna om Chalmerstraditioner och en av dessa är Chal-
mersmössa. Därmed anser vi att sektionsordförande bör hjälpa till med att stötta denna
traditionen genom att visa upp Chalmersmössan under sektionsmötet. I enlighet med
Chalmers studentkårs fullmäktiges sammanträde kan Chalmersmössan som bärs vara
vit.
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Förslag
Yrkar på:

att i reglementet under §3.4.2 Det åligger styrITs ordförande addera

• i samband med sektionsmöten bära en vit Chalmersmössa
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Svar på Motion gällande bärande
av Chalmersmössan

styrIT

Svar
Vi tycker att det är en kul idé. Dock påstår vi att de hattar vi redan har är mycket
fina och ser gärna att samtliga i styrelsen har matchande huvudbonad under mötet. Det
finns förstås möjlighet att ordförande bär mössan på axeln och har den bra hatten på
huvudet, alternativt, bär båda hattar samtidigt på huvudet.

Vi ser samtidigt värdet i att representera Chalmersmössan under sektionsmötet och
föreslår istället att ålägga sektionsmötets ordförande (vanligtvis talman) att bära mössan
istället.
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Förslag
Yrkar på:

att stryka motionärens att-sats

att i reglementet under §6.1.2 Det åligger Talman addera

• i samband med sektionsmöten bära en vit Chalmersmössa



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Motion om att höja Aspningsbudgeten i den ekonomiska policyn

Motion om att höja
Aspningsbudgeten i den

ekonomiska policyn
OvKIT’22

Bakgrund
Det var väldigt länge sedan maxtaket på aspning reviderades. (En cthit GitHub commit
från 22 Juli 2014 visar att taket varit 3000 kr åtminstone sen dess.)

Med det nuvarande maxtaket på 3000 kr har det i år på grund av ökade kostnader blivit
svårt för OvKIT’22 att ha råd med aspningsuppläget som tidigare OvKIT har haft. Vi
anser att taket borde höjas till 4000 kr för att ta hänsyn till inflationen som tillkommit
sedan den sist reviderades.

För att förtydliga skulle detta innebära att taket höjs för alla kommitéer på IT-sektionen
som har aspning och inte enbart OvKIT.

Förslag
Yrkar på:

att ändra andra paragrafen under §5 Aspning i den ekonomoiska policyn

från

Kostnaden för aspning ska ej överstiga 3000 kronor per kommitté och verksamhets-
år. Aspning för samtliga kommittéer bekostas av styrelsen. Ingen andel av summan
får läggas på alkoholhaltiga drycker.

till

Kostnaden för aspning ska ej överstiga 4000 kronor per kommitté och verksamhets-
år. Aspning för samtliga kommittéer bekostas av styrelsen. Ingen andel av summan
får läggas på alkoholhaltiga drycker.
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Svar till Motion om att höja
Aspningsbudgeten i den

ekonomiska policyn
styrIT

Svar
Vi håller med om att det är hög tid att se över budgetgränsen för aspning på sektionen.
Frågan är hur mycket den borde höjas, eller om den kanske borde tas bort helt.

I #motioner på Slacken diskuterades det om budgetgränsen borde strykas helt från
ekonomiska policyn. Det hade inneburit att varje organ på egen hand hade fått budgetera
för sin aspning utefter vad de vill utföra.

Vi ser ett antal fördelar:

• De som behöver mer pengar för att arrangera får möjlighet för det, och vi gillar
när sektionen arrangerar, i alla fall som sektionens ekonomi ser ut i nuläget.

• Nu får alla en check på 3000 kr från sektionen som de fritt kan spendera utan allt
för stor eftertanke. Vi anser inte att detta är så vi vill se på budgetfrågor, vi vill
snarare se att organen tänker efter vad och hur de vill spendera sektionens pengar.

• De budgetgränser vi har i ekonomiska policyn gäller framförallt saker som går till en
individuell teknolog (profilering, arbetsmat), eller en mindre grupp (överlämning,
teambuilding). Aspning är ju öppet för alla, även om det kanske inte riktigt är den
kulturen vi har på sektionen i nuläget.

• Det fanns inte någon tydlig definition vad ett aspningsarrangemang innebar, vilket
leder till att kryphål används, framförallt under aspningsperioden i LP2. Med detta
kan kommittéerna själva budgetera för vad de behöver och kryphålen undviks.

Det innebär alltså lite mer arbete för kassörerna att sätta upp en budget för vad de
vill göra, men det innebär också fler möjligheter och mindre krångel i andra fall. Vi har
förtroende för att våra kassörer sköter detta på ett snyggt sätt och lägger rimliga förslag
på aspning i sina budgetar.

Generellt innebär detta alltså att aspningsarrangemang beter sig precis som alla andra



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Svar till Motion om att höja Aspningsbudgeten i den ekonomiska policyn

arrangemang på sektionen, och enligt kommunikationspolicyn ska alla arrangemang på
sektionen PRas på hemsidan. Detta hade kunnat leda till spam i kanalerna. Vi ser att
det enkelt löses med ett gemensamt utskick i början av aspningsperioden, antingen ett
per organ eller ett gemensamt för hela aspningsperioden.

Förslag
Yrkar på:

att ta bort punkt 5 i ekonomiska policyn och flytta upp efterföljande punkter.
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Verksamhetsplan
TrädgårdsmästerIT LP3

Allmänt
TrädgårdsmästerIT planerar under året att göra det som åligger kommittén, vilket är
följande:

• Definera vad ett trädgårdsmästeri kan göra på IT-sektionen.

• Ansvara för de plantor som finns i Hubben 2.2. Vilket innefattar ex. vattning och
skötsel.

• Utforska möjligheten för fler platser i Hubben 2.2 där växter och blommor kan
vara.

Arrangemang
Förslag på arrangemang som TrädgårdsmästerIT kan genomföra är följande:

• Workshop om vad för plantor som vi kan köpa in till Hubben 2.2.

• Sticklingsbytardag

• Skördefest

• Krukmålarkväll

• Vandring

• Hålla en sittning

Övrigt
• Skapa kontakt med andra sektioners trädgårdsmästerin.
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5 Budgetar



Intäkter TrädgårdsmästerIT'22
Beskrivning Budget Kommentarer:

Arrangemang

Övriga arrangemang- 3,000.00 kr-                                             Eventuell sittning och / Liknande, svårt att säga i förväg

Summa Arrangemang- 3,000.00 kr-                                             

Summa intäkter - 3,000.00 kr-                              

Kostnader TrädgårdsmästerIT'22
Beskrivning Budget 

Arrangemang

Övriga Arrangemang- 17,000.00 kr-                                           Arrangemang, T.ex: Pumpakarvning, Sticklingsbytning, Sittningar och vandring 

Summa Arrangemang- 17,000.00 kr-                                           

Växter /Omhändetagande av Hubben

Förbrukningsmaterial- 3,000.00 kr-                                             T.ex. Jord, Kortlivade växter och dekor

Förbrukningsinventarier- 5,000.00 kr-                                             Bygga upp ett basinventarie, vattenkannor, krukor, Växter ,etc. 

Summa Växter /Omhändetagande av Hubben- 8,000.00 kr-                                             



Kommittén

Teambuilding - 3,750.00 kr-                                             750*5

Profilering - 4,000.00 kr-                                             800*5

Överlämning - 1,855.00 kr-                                             265*5 för vi sittande, 2 st tidigare sittande. 265 * 7 totalt

Arbetsmat - 4,500.00 kr-                                             

Aspning - 3,000.00 kr-                                             (Förhoppningsvis 4000 efter sektionsmötet)

Summa Kommittén- 17,105.00 kr-                                           

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 42,105.00 kr-                            

Summa intäkter - 3,000.00 kr-                              

Summa kostnader- 42,105.00 kr-                            

Enhetens resultat - 39,105.00 kr-                            
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6 Revisionsberättelse



Eric Carlsson, Erik Persson, Ida Dahl
Jennifer Hallberg, Frida Sundelin, David Lewis

Sektionsmöte 2022-12-05
Utgåva 1

2022-11-30

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

ArmIT’21 Joakim Ohlsson & Imad Alihodzic
Då bokföringen lämnades in efter deadline så har vi inte haft tid att titta igenom den. Vi rekomenderar
därför att ArmIT’21 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’21 William Albertsson & Albert Lund
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’21 inte blir ansvarsbefriade.

Sittande

ArmIT William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-25 ser mindre bra ut.

digIT Axel Larsson & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-29 ser perfekt ut.

EqualIT Hampus Rhedin Stam & Anna Nilsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-22 ser perfekt ut.

FanbärerIT Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har ej uppvisat någon bokföring denna läsperiod

FlashIT Julia Giaro & Anton Ekström
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-22 ser mestadels bra ut.

frITid Hannes Svahn & Anders Olofsson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-22 ser perfekt ut.

MRCIT Sivajeet Chand & Oshan Siriwardena
Har ej uppvisat någon bokföring och vi har inte kunnat nå dem.

NollKIT Lovisa Johansson & Isak Wideskott
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-25 ser perfekt ut.

P.R.I.T. Wanda Wannelöf & Victor Hui
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-25 ser bra ut.

SEXIT Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-25 ser bra ut.

snIT Hanna Schaff & Love Lindquist
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-22 ser perfekt ut.

styrIT Jacob Bengtsson & Hindh Mansour
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2022-11-25 ser mestadels bra ut.

TrädgårdsmästerIT Carl Toreborg & Jonatan Edenlund
Då trädgårdsmästerit är en ny kommite har vi efter dialog med dem beslutat att de ej behöver lämna in
bokföring denna läsperioden.

1
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7 Nomineringar



Valberedningens nomineringar
inför sektionsmötet i LP2 2022

Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers tekniska högskola



Vid frågor, kontakta valberedningen@chalmers.it
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MRCIT’23

Chairman – Vacant

Treasurer – Vacant

Member – Vacant

Member – Vacant
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NollKIT’23
Här är nomineringarna för NollKIT’23.

Ordförande – Cecilia ’Moose’ Elgh

Moose är van vid att inspirera, leda och tänka på andra och vad är nollan om inte vår
framtid. Hon kommer kinga det här NollKIT!

Kassör – Lukas ’Knödeln’ Hén

Knödeln blir en självklar del av NollKIT. Med stor samarbetsvilja och förmåga att
anpassa sig kommer Knödeln bidra till ett gott samarbete i NollKIT.

Ledamot – Christian ’Sven’ Mattsson

Svens goda känsla för människor och sin förmåga att motivera andra ger Sven en given
plats i NollKIT. Han kommer se till att alla Nollan blir väl bemötta och mår riktigt bra
under mottagningen.

Ledamot – Erik ’Tee’ Blomroos

Tee kommer passa i NollKIT som en nollan i en Noll-Tee-sha. Vi tror att han i NollKIT
kommer få en möjlighet att bidra och utvecklas mycket.

Ledamot – Hanna ’Bejb’ Magnusson

Full av idéer och med ett äventyrligt sinne tror vi att Bejb kommer kunna skapa en
inkluderade miljö och ena hela NollKIT till något större än summan av dess parter.

Ledamot – Ida ’Piff’ Åberg

Med sitt glada humör och energiska personlighet passar Piff i NollKIT som Piff och Puff.
En glädjespridare som kommer komma med många nya ideer.

Ledamot – Mårten ’Granaten’ Granath

Granaten har god känsla för konflikthantering, och med honom i NollKIT kommer det
bli en explosiv start på året för Nollan.

Ledamot – Vakant
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SEXIT’23

Här är nomineringarna för sexIT’23.

Ordförande – Alexander ’Duchess’ Muhr

Med stora krafter kommer stort ansvar. Duchess förmåga att städa Gasquens sexmästar-
reserverade toaletter och fallenhet för att bära ansvar på sina axlar gör honom till en
självklar ordförande. Ur minnet av prinsessan reser sig hertiginnan.

Kassör – Tabita ’Tabbi’ Tengblad

Snackar vi koll, snackar vi Tabbi. Säkerheten bakom siffrorna och erfarenheten i allt
möjligt gör att vi litar på att hennes vision tar sexIT framåt. Med Tabbi vid Gasquens
kassa fortsätter sektionens intäkter vara extrema.

Ledamot – Emil ’HP’ Andersson

Han må sakna ett blixtformat ärr, men med HPs tunga stöd och potential i sexIT
kommer nästa års sittande lätt fånga den gyllene Kvicken.

Ledamot – Helena ’Winki’ Nguyen

Vem kan marknadsföra en stad som Gnosjö bättre än Winki? Hennes känsla för män-
niskor och förmåga att få alla att känna sig inkluderade gör henne till en ovärderlig
tillgång för sexIT.

Ledamot – Jonatan ’Scaps’ Markusson

För att en sittning ska bli som bäst krävs ett ypperligt referens-sinne och galna idéer. Vi
tror att sexIT med Scaps entusiasm och briljans når drama i Stephen Spielberg höjder.
Stephen Scapsberg?

Ledamot – Mandus ’Pjäsen’ Högberg

Att schacka har varit en märkbar tendens hos sittande sexIT. Vare sig det gäller en
queen’s gambit, en passant eller att sitta sexIT kommer Pjäsens initiativ, hjälpsamhet
och entusiasm att fixa draget.

Ledamot – Max ’Dags’ Dreifeldt

Dags ser till att alla kommer till tals och är inte rädd för att säga ifrån när något känns
fel. Nu är det dags för Dags att ta plats i sexIT.

Ledamot – Senja Sench Kortesaari

Gasquens utseende är det som gör stämningen extra bra. Senchs engagemang och öga
för detaljer gör sexITs arr till något värt att ta ett ögonblick bara för att titta på.
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P.R.I.T.’23
Här är nomineringarna för P.R.I.T.’23.

Ordförande – Hanna ’Humlan’ Forsling

Med sina många år av erfarenhet både i sexmästeri och sin positiva energi så tror vi att
Humlan kommer att sköta P.R.I.T.s uppgifter och leda gruppen med bravur.

Kassör – Albin ’Skepparn’ Skeppstedt

En god känsla för siffror och vilja att göra gott för andra och sektionen kommer få
Skepparn att styra den här kajutan mot nya horisonter.

Ledamot – Simon ’Casino’ Westlin Green

Med sin lugna fixar-aura och sin vilja att bistå andra kommer Casino se till att allting
löser sig för P.R.I.T. Casino kommer se till att hubben alltid vinner.

Ledamot – Rasmus ’Chrono’ Hulthe

Med sitt goda humör och sin gedigna erfarenhet tror vi att Chrono skulle vara pricken
i P.R.I.T.

Ledamot – Erik ’Puls’ Andreasson

Puls har med sitt tidigare engagemang och med sin stora snickarglädje kommer han se
till att P.R.I.T. inte flatlinear.

Ledamot – Isac ’Fox’ Snecker

Fox erfarenhet av att hantera krislägen och hans förmåga att arbeta och passa bra in i
en grupp kommer göra honom till ett fantastiskt tillskott i P.R.I.T.’23, och han kommer
inte sova räv under rustdagen.

Ledamot – Isak ’EXEC’ Söderlind

Motivation är en vara som EXEC har mycket av. Det är ju bra. Med ett brinnande
intresse kommer han exekvera P.R.I.T. med bländande effektivitet.

Ledamot – Isac ”Huffla”Jason

Med sin känsla för hammare och spik, och ett altanbygge i ryggen tror vi att med Huffla
i P.R.I.T. kommer Hubben 2.2 att lyftas till nya höjder.
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